
  

Motie

Onderwerp: verharding fietspaden in Gemert-Bakel 

De motie wordt ingediend door: 
Lokale Realisten, raadslid Willie van den Heuvel
Dorpspartij
Politiek op Inhoud

Aan de voorzitter van de gemeenteraad, 

Verzoek om de volgende motie aan de gemeenteraad voor te leggen: 

“De raad van de gemeente Gemert-Bakel, in vergadering bijeen op donderdag 13 juli 2023:

Overwegende dat

- Er binnen Gemert-Bakel veel verharde, semi-verharde en onverharde fietspaden liggen;
- Het comfort van deze fietspaden niet overal op het gewenste niveau is;
- Er ooit beleid is opgesteld dat halfverharde fietspaden wenselijk zijn;
- Dit gezien het aantal fietsers, toerisme en beleid van de gemeente, niet meer van deze 

tijd is;
- We een regiodeal hebben met omliggende gemeentes over fietsnetwerk;
- Verharde fietspaden op termijn duurzamer kunnen zijn;
- Er goede alternatieven zijn waaronder bijvoorbeeld circulair Bio Bound beton;

Draagt het college op om:

- Om de onderzoeken of het huidige beleid nog wel van deze tijd is;
- Te onderzoeken of duurzamer beleid op termijn niet beter en goedkoper is;
- Te onderzoeken of er vanuit de regio (MRE/Brainport) in het kader van mobiliteit en 

bereikbaarheid geen bijdrage kan worden geleverd aan betere en duurzamere 
fietspaden;

En gaat over tot de orde van de dag. 

Ondertekening door de indiener(s) van de motie 

Lokale Realisten  Dorpspartij  Politiek op Inhoud

 


